



German University of Technology in Oman (GUtech)

Das Programm

Im Jahr 2007 gegründet, ist die GUtech auf dem Weg die führende technische Hochschule auf der arabischen Halbinsel zu werden. 69 erfahrene Dozenten und Professoren vor Ort und weitere Lehrkräfte der RWTH Aachen University bilden hochqualifizierte und verantwortungsbewusste Graduierte nach deutschen Standards aus. In speziellen Kursen werden die Studierenden auf die Anforderungen vorbereitet. Die GUtech kooperiert mit omanischen Unternehmen, um Stipendien und Forschungsprojekte zu finanzieren und um ihren Studierenden Praktika zu vermitteln.

The Course

Established in 2007, the GUtech is on its way towards becoming one of the leading universities of applied sciences on the Arabian Peninsula. Sixty-nine experienced local lecturers and professors and additional teaching staff from RWTH Aachen University train highly qualified, responsible graduates according to German standards. In special classes, students are prepared to meet the requirements of the field. The GUtech cooperates with Omani companies to fund scholarships and research projects and place the students in internships.

GEFÖRDERT VOM

RWTH Aachen University & German University of Technology in Oman (GUtech)

Studienangebot

Vorbereitungskurse; 7 Bachelorstudiengänge: Urban Planning and Architectural Design, Computer Science, Applied Geoscience, Sustainable Tourism and Regional Development, Mechanical Engineering, Process Engineering, Environmental Engineering; Masterstudiengang: Petroleum Geoscience

Courses of Study

Preparatory courses; 7 Bachelor's programmes: Urban Planning and Architectural Design, Computer Science, Applied Geoscience, Sustainable Tourism and Regional Development, Mechanical Engineering, Process Engineering, Environmental Engineering; Master's programme: Petroleum Geoscience

Dauer / Abschluss

8 Semester / Bachelor of Science
4 Semester / Master of Science

Length / Degree

8 semesters / Bachelor of Science
4 semesters / Master of Science

Anzahl Studierende

1.000 (2013)

Number of Students

1,000 (2013)

Sprache

Englisch

Language

English

Gebühren

Intensivkurs Englisch:
1.840 Euro pro Semester
Grundkurs:
3.690 Euro pro Semester
Bachelorstudiengänge:
5.190 – 5.660 Euro pro Semester

Fees

Intensive English Course:
1,840 EUR per semester
Basic Course:
3,690 EUR per semester
Bachelor's Programmes:
5,190 – 5,660 EUR per semester

„Wir fördern kreatives und kritisches Denken in Forschung und Lehre – zum Nutzen der Gesellschaft und der Wirtschaft des Oman sowie der Region insgesamt.“

Prof. Dr.-Ing. Robert Schmitt, Beauftragter des Rektorats der RWTH für die Zusammenarbeit mit den arabischen Golfstaaten

“We promote creative, critical thinking in research and teaching – for the benefit of society, the Omani economy and the entire region.”

Prof. Dr.-Ing. Robert Schmitt, Representative of the Rector's Office of RWTH for Cooperation with the Arab Gulf states

